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Február 29-ével lezárult a vadászati év, ezt követően pedig bírálatra került a megyében elejtett 

összes trófeás vad is. 

 

A megyei vadászatra jogosultak területén összesen 552 gímbika esett, melyből 73-at 

bérvadász, 479 db-ot hazai vadász ejtett el. Az érmes arány 20,7 %-os. Mínusz pontos elejtés 

74 esetben fordult elő. 

 

Dám, mint köztudott, megyénkben igen csekély számban egy-két helyen fordul csak elő. 

Bikát összesen 7 darabot ejtettek el, melyből 1 érmes minősítést kapott.  

 

Az 2008 db bíráltatott őzbaktrófeából 372-t külföldi vadászok ejtettek el, 1636-ot hazai 

vadászok hoztak terítékre. Az érmes arány alacsony, mindösszesen 73 db kapott érmes 

minősítést.  

 

Muflon esetében a hó és hideg meghozta a várt eredményt, összesen az idényben 124 db kos 

került bemutatásra, melyből 9 db érmes minősítést kapott. 2 db kos elejtését viszont mínusz 

ponttal jutalmazta a bíráló bizottság. 

 

A bemutatott 326 vadkanból 7 db-ot bérvadász, 319 db-ot hazai vadász hozott terítékre. 

Ezeknek a kanoknak magas aránya, 65 %-a kapott érmes minősítést. 

A megyei összesített adatokból ( közel 11700 db vaddisznó!!!) látható, hogy a vaddisznó 

egyre terjedőben van, eddig nem látott helyeken is előfordul. Sajnos már klasszikus apróvadas 

területen is sokszorosát ejtik el a vaddisznónak, mint az apróvadnak. Megjósolható, hogy sok 

helyen már tarthatatlan létszámban van jelen a vaddisznó, esetleg jó néhány vadászatra 

jogosult létét is fenyegeti az okozott vadkárral. Éppen ezért a megye egész területén fontos a 

vaddisznó létszámának a csökkentése az etikai szabályok betartásával. Ehhez a vadászati 

hatóság is próbál segítséget nyújtani, a vadkárral érintett helyeken kérelem nélkül is 

engedélyezni fogja a fegyverlámpa használatát. 

 

Végezetül informálnám a tisztelt olvasókat arról is, hogy az állategészségügyi hatóság 

kéréssel fordult a vadászati hatóság felé, miszerint továbbítsa a vadászok részére azon kérését, 

hogy a vadkísérő jegyek használatával kapcsolatban a vadkísérő jegy tisztaságára jobban 

ügyeljenek, hogy az minden esetben olvasható maradjon! 
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